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Protokoll till styrelsemöte för Ängelholms Tennisklubb 

 
 
Plats: Tennishallen 
Tid:   2024-02-06 kl. 18:30 – 20:25 
 
Närvarande: Erik Björner, Anders Svensson Kronfelt, Karen Carlström, Filip Edroth och 
Fredrik Hyberg. Jim Brithén adjungerad. Filip Weibull från valberedningen med på länk under 
§ 4.  
Anmält förhinder: Annette Hallberg, Bill McIntosh. 
 
§ 1. Val av mötesordförande 
I avsaknad av ordinarie sekreterare tog Anders på sig att skriva protokoll. Mötet utsåg därför 
Fredrik att leda mötet.  
 
§ 2. Val av justerare 
Mötet beslöt utse Erik Björner att justera dagens protokoll. 
 
§ 3. Föregående protokoll 
Protokoll förelåg från det föregående styrelsemöte den 9 januari. Det skickades ut kort efter 
mötet. Anders läste upp det i valda delar.  
 
§ 4 Inför årsmöte 2025 – styrelseval 
Styrelsen beslutade ett datum för årsmöte: söndag 16 mars, kl 14.  
 
Valberedningens ordförande Filip Weibull medverkade i en diskussion kring nya 
styrelseledamöter. Filip meddelade att man har klart med två namn som förslag till ny 
styrelse, Bo Andreasson och Göran Liljeborg. Man jobbar vidare med en lista på olika namn. 
Behovet är minst fyra personer, varav en behöver bli ordförande.  
 
§ 5. Ekonomi / bokslut 
Bill hade i förväg skickat ett uppdaterat preliminärt bokslut. Resultat visar -52 993 kr, något 
större förlust än den förra versionen efter att det tillkommit i huvudsak kostnad för 
förändrad semesterlöneskuld. Resultat före avskrivningar och räntekostnader ligger runt 
+70 000 kr. Intäkterna har hållit sig på en nivå som 2023. Personalkostnaderna är ca 87 000 
kr lägre. Likviditet är ca 165 000 kr vid årets slut, vilket är ca 50 000 kr bättre än 2023. Vi har 
också betalat av ca 50 000 kr på skulden till Skatteverket. Det finns dessutom mindre 
kostnader som belastar 2024, men som avser 2023. Så, ekonomin har förbättrats jämfört 
med 2023. Det viktiga är att kassaflödet över året har varit positivt.  
 
 



  
Ängelholms TK 
Idrottsgatan 2 
262 63 Ängelholm 
 

§6. Från respektive arbetsgrupp 
Träning och tävling:  

• Träning: Träningen är inne på den femte veckan. Magnus har sagt upp sig och slutar 3 
mars.   

• Tävling: Den närmaste tävlingen är Indoor Open poolspel kommande helg.  
 
Anläggningen:  

• Erik har uppdaterat dokumentationen för skötsel av anläggningen. Dokumentet ligger 
på google drive.  

• Vi behöver inte beställa lika mycket grus som tidigare, max tre pallar. Filip beställer.  

• Diskuterades om vi ska anlita Micke Sundén som erbjudit sina tjänster att göra 
grundläggningen. Beslut att anlita Micke en lämplig helg i april. Filip tar kontakt.  

 
Ekonomi och administration:  

• Fakturor för medlemsavgifter och träningsavgifter håller på att skickas ut. Dessa 
skapas i MATCHi och skickas sen från Fortnox med automatisk uppdatering till 
MATCHi. Ansökan om lokalbidrag och lokalt aktivitetsstöd ska göras senast 20 
februari.  

 
§ 7 Bollvägg 
Erik har skrivit ihop en ansökan om bygglov efter att Torbjörn har tagit fram en ritning. 
Ansökan om bygglov är klar att skicka in.  
 
Backahill vill gärna vara sponsor av bollväggen. Vi behöver ta kontakt med Starka för att höra 
om de vill sponsra väggen och om de vill vara ensam sponsor. Erik tar kontakt.  
 
En kalkyl på kostnaderna måste tas fram. Jim tar en kontakt med Bjäre Entreprenad om 
markarbetena. Ansökan om bidrag tar Anders på sig.  
 
§ 8 Renovering av Havsbaden 
Anläggningsgruppen har haft kontakt med fyra företag och har gått vidare med 0431 
Byggtjänst och Leemans Entreprenad. Offerter är inkomna och båda företagen kan utföra 
detta färdigt till den 1 maj. Prisbilden är ungefär densamma. Ett alternativ är Calle 
Wennerström som bor i Havsbaden.  
 
Vår begränsning är 400 000 kr i bidrag från Stiftelsen Gripen plus 50 000 kr i egen insats, så 
det vi beslutar om nu måste hålla sig inom denna ram. Offerterna från de båda företagen 
ovan är ca 100 000 kr högre.  
 
Beslut att Jim kontaktar Calle W och hör om han är tillgänglig och kan ge en ungefärlig 
prisbild samt att Filip och Erik hör med de båda andra företagen om de kan utföra delar av 
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offerterna, förslagsvis börja med taket. Vi tar beslut i saken i kommande vecka på 
videomöte. Anders kallar till detta.  
 
§ 9 Sponsring 
Filip har dokumenterat alla kontakter med olika företag. Avtal med Backahill och Melins är 
klara. Dialog pågår med ytterligare.  
 
§ 10. Övriga frågor 

• Underlag till verksamhetsberättelse skickas till Anders. 
 
§ 11. Nästa möte 
Anders återkommer med förslag på datum. Önskvärt är ett möte till före årsmötet.  
 
§12. Mötet avslutas 
Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
Sekreterare  Mötesordförande Justerare 
 
 
Anders Kronfelt Erik Björner  Karen Carlström 


